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Srolsxr oDBoR
XIII. GIMNAZIJE

Predmet: Zapisnik sa sjednice Skolskog odbora odrZane dana 23. rujna 2020.

Sjednicaje zapodela u 17 sati.

Prisutni:
1. Tana Vukovi6
2. Ana Dordid
3. Daria Suprinovi6 Karaka5
4. Maja Dajder
5. Valentino Rajkovid

Odsutni:
1. Tomislav Ivanko
2. Ana Marija Bujas eelan

Ravnatelj - mr.sc. i-elimir Cedura, prof.
Zapisnidarka - Jelena BlaZek

DNEVI\I RED

1. Verifikacija zapisnika sa prethodno odrZane e-sjednice 4. rujna 2020.,
2. Predstavljanje novog dlana Skokkog odbora izredaNastavnidkog vije6a,
3. Izvje56e o radu za Skolsku godinu 2019.12020.,
4. Izvje5ie o tehnolo5kom vi5ku i novim zaduZenjima za Skolsku godinu 2020.12021.,
5. Usvajanje Godi5njeg plana i programa za Skolsku godinu 2020.12021.,
6. Usvajanje Kurikula za Skolsku godinu 2020.2021.,
7. Prijem djelatnika u radni odnos,
8. Zahtjev za novim radnim vremenom Skole,
9. Razno.

PredloZeni Dnevni red jednoglasno je usvojen.



Ad 1.) Zapisnik s prethodne sjednice Skolstcog odbora
Zapisnik sa prethodno odrZane e-sjednice Skohkog odbora odrZane 4. rujna 2020. prethodno
je poslan elektornidkom poStom.
elanovi Skolskog odbora jednoglasno donose odluku o usvajanju istog.

Ad 2.) Predstavljanje novog ilana Skolskog odbora iz reda Nastavniikog vijeta
Ravnatelj mr.sc. Lelimir dedura, prof. (u daljnjem tekstu: ravnatelj)lzvijestio je dlanove
Skolskog odbora o izboru nove dlanice Darie Suprinovii Karaka5, prof. koja je izabrana za
dlanicu na sjednici Nastavnidkog vijeda odrZane 18. rujna 2020. godine., a zbog zamjene
dlanice Ive Rogulje Pra5talo, prof. koja koristi pravo na porodiljni dopust te je za isti
pravovremeno podnij ela zahtjev .

Ad 3.) Imjei1e o radu za Skolsku godinu 2019./2020.
Ravnatelj je izvijestio dlanove Skohkog odbora o radu XIII. gimnazije (u daljnjem tekstu:
Skola) za Skolsku godinu 2019.12020. nagla5avaju6i da je bila zahtjevna i turbulentna zbog
Strajka na podetku Skolske..godine te pandemije COVIDI9 i posljedidno odrZavanja online
nastave. NaglaSava da je Skola svejedno odradila dobar posao pu j. tako po reiultatima
drLavne mature u5la medu 15 najboljih Skola u Republici Hrvatskoj s manjim brojem udenika
koji su izaSli na jesenski rok, a zaprimila je i zahvalnice Ekonomskog, Elektrotehnidkog i
Prometnog fakulteta u Zagrebu s naglaskonn da su upisali nekoliko izuzetno dobrih studenata
koji su zavr5ili ovu Skolu. Ravnatelj izvje5tava dlanove Skolskog odobra da je Skola i u
sportskim natjecanjima postigla vrlo dobar uspjeh (3. mjesto u odbojci, 1. mjesto u futsalu, 1.
mjesto u rukometu, na5a udenica u prvih l0 tenisadica u kategoriji juniorki i sl.).
Ravnatelj jo5 jednom nagla5ava kako je Skola pro5la cijeli zadani program za Skolsku godinu
2019.12020. ukljuduju6i online nastavu, sve dodatne i dopunske nastave i slidno.

Ad 4.) Imjei1e o tehnoloikom viiku i novim zaduienjima za ikolsku godinu 2020./2021.
Ravnatelj izvjestava dlanove Skolskog odlbora kako je svake godin" sve manje upisanih
udenika, a tako i manje odjeljenja (trenutno 20).
Nagla5ava kako je vrlo tesko rasporediti satnicu profesorima kako bi svatko bio zadovoljan,
buduii da je broj udenika u padu te za neke izborne i fakultativne predmete nema ni
minimalnog broja udenika kako bi se formirala grupa zanjih.
Tako<ler, obavje5tava Skolski odbor kako nije pristigao nijedan prigovor
zadtrtenja nakon preuzimanj a istih.
elanovi Skolskog odbora jednoglasno usvajaju Izvje56e
zadrrtenjima za Skolsku godinu 2020.12021.

Ad 5.) Godiinji plan i program za ikolslat lodinu 2020./2021.
Ravnatelj je predstavio dlanovima Skolskog odbora Godi5nji plan i program rada za Skolsku
godinu 2020.12021. kojim je detaljno prikfizan broj udenika, ruzrednih odjela, plan rada te
ostalo. Godi5nji plan i program ruda za Skllsku godinu 2020.l202L predstavljen je i usvojen
na sjednici Nastavnidkog vije6a, prezentir{n Vije6u roditelja i Vijedu udenika te ga dlanovi
Skolskog odbora j edno glasno usvaj aj u.

Ad 6.) Kurihtl ikole za ikolsku godinu ZOZf.nOZt.
Ravnatelj je predstavio dlanovima St otst{e odbora kurikul za Skolsku godinu 2O2O.l2O2l.
kojim se utvrduje dugorodni i kratkorodnf plan i program rada Skole s izvannastavnim i
izvan5kolskim aktivnostima, a donosi se {ra temelju Nacionalnog kurikula za gimnazijsko
obrazovanje i Nastavnog plana i progranla. Skolski kurikul odreduje nastavne planove i
programe izbornih predmeta, izvannastavlne i izvanSkolske aktivnosti i druge odgojno-

na godi5nja i dedna

o tehnolo5kom viSku i novim



obrazovne aktivnosti, projekte i
obrazovnog standarda.
Clanovi Skolskog odbora nemaju
odluku o usvajanju istog.

na porodiljni dopust, a Josipa Vrdid kao zamjena
koristi pravo na dopust za njegu djeteta.
Ravnatelj takoder obavjeStava dlanove Skolskog
Gradskog ureda za obrazovanje za raspisivanje

Ravnatelj iznosi dlanovima Skolskog odbora pri
sati u jutamjem turnusu i od 14.15 sati u pol

Bavnatelj nagla5ava kako se s prijedlogom prethod:
Clan Skolskog odobra Valentino Rajkovid (u da
prijedlogom ravnatelja i miSljenja je kako tak
epidemiolo5kih mjera koje su na snazi u Republici
Takoder, gosp. Rajkovid postavlja pitanje ima li u
demu ravnatelj odgovara da Skola ima samo 2 u(er.

;ama Hrvatskog nacionalnog

Kurikul i jednoglasno donose

nastavnicu kemije Kristinu Cerjak, koja

odbora kako 6e Skola traliti suglasnost
natjedaja za navedena radna mjesta te

da se nastava podne odrZavati od 8.15
nom, nagla5avajuii kako znatan broj

Skole ne
dovoljno

njem tekstu: gosp. Rajkovid) slaZe se s
promjena bila dobro, ponajprije zbog

SkoH zarazenih udenika ili nastavnika, pri
ka u samoi:zolaciji.

iedlog za upudivanje na procjenu radne
ni6 i nastavnice sociologije i etike Anice

administrativna referentica Mirena
radne sposobnosti u kojoj navodi da
priloZila i lijednidku potvrdu koja

koje je duZna preuzeti
na zahtjeve
(rje5enje o

no donose odluku o upu6ivanju na

programe

primjedbi na

lutlirene

Ad 7.) Prijem djelatnika u radni odnos
Ravnatelj izvje5tava dlanove Skolskog odbora o
Ivanom Martinovi6.

ju radnog odnosa sa Josipom Vrdii i

Ravnatelj naglaSava kako je radni odnos sa ime im zaposlenicama zasnovan u svrhu
obavljanja poslova koji ne trpe odgodu ( dl. 114), odnosno Ivana Martinovii je
zaposlena kao zamjena za nastavnicu hrvatskog j ka Ivu Rogulju Pra5talo, koja koristi pravo

istovremeno za radno mjesto tajnika/ce Stbte i to povratka zaposlenica s dopusta.

Ad 8.) Zahtjev za novim radnim vremeno,m ikole

udenika putuje iz mjesta izvanZagreba, a nekim ba i vi5e od sat vremena do Skole.
Takoder, mi5ljenja je kako bi to bilo dobro iz Skih razloga, jer se udenici
bi mimoilazili sa udenicima Graditeljske Skole s rjom dijele prostor te bi bilo i
vremena za dezinfekciju prostora.

sloZilo Vijede udenika i Vijeie roditelja.

Ad 9.) Razno
Ravnatelj iznosi dlanovima Skolskog
sposobnosti administrativne referentice
Mudronje, prof.

odbora p

Ravnatelj izvje5tava dlanove
Denii sama podnijela molbu
neko vrijeme Zeli raditi od
potrekpljuje istu.

Skolskog odbora je

ravnatelja, kao Sto i ne preuzima sluZbene
zaduZenju i sl.).
Na prijedlog ravnatelja, dlanovi Skolskog odobra j
procjenu radne sposobnosti za administrativnu
sociologije i etike Anicu Mudronju, prof.

za upuiivanje na jenu
kuie te uz je uz lbu

Ravnatelj izvjestava dlanove Skolskog odbora se za podno5enje prijedloga za upu6ir,,anje
ologije i etike Anicu Mudronju odludiona procjenu radne sposobnosti za nastavnicu

nakon Sto vi5e mjeseci nastavnica ne obavlja poslove na isprar,an nadin.
NaglaSava da nastavnica ne dita sluZbene mai pravovremrsno: no odituje se

referenticu Mirenu Denii i nastavnicu



Gosp. Rajkovii postar,'lja pitanje da li je
demu ravnatelj odgovara da odgovor Mi
zahdevu jo5 nije stigao.
Gosp. Rajkovi6 takoder pita da li je Skola
potrebe za istom. Ravnatelj izvje5tava sve
nastavu ,,Classroom" osposobljen i jo5
dc,voljan broj radunala te da su ista podijel
da se online nastava i pro5le godine od
nesmetano odvijati.

Sjednica je zavr5ila u 17.40 sati.

Zapisnidarka
Jelena BlaZek

i odobren zahtjev za povedanjem udenika, pri
znanosti i obrazovanja o predmetnom

ipremljena za online nastavu, ukoliko bude bilo
dlanove Skolskog odbora da je sustav za online

radi na uredivanju istog, da Skola posjeduje
na i udenicima koji ih kod ku6e nisu imali, tako

ijala po planu, pa je uvjerenja da ie se i ove

Predsj ednica Skolskog odbora
Tana Vukovi6
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